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1. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER  

 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA: 

 

 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER Z DNE 30.1.2019 

 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 30. januarja 2019, s 

pričetkom ob 13. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je vodila 

županja mag. Olga Karba.   

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Manja Gospodarič, Maksimiljan Gošnjak, Dejan 

Karba, Sara Karba, Matevž Kaučič, Kaučič Dejan, Jože Klemenčič, Ciril Magdič, Niko Miholič, 

Marta Mihorič, mag. Tomislav Nemec, Jože Panič, Silvester Perko, Saša Polajnar, Mira Rebernik 

Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, Janko Špindler in Srečko Žižek.  

 

Opravičeno odsotna člana občinskega sveta sta bila Darinka Budna in Franjo Karlovčec. 

 

Predstavniki občinske uprave: vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja Razvojno-

projektnega oddelka Angelca Lukman, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Olga 

Lukman in višji svetovalci: Ana Žnidarič, Renata Zrinski, Lilijana Koser, Branko Novak, Jerneja 

Rajner, Bojana Babič Škrlec, Andreja Torič, Karmen Lah, Mitja Kolbl in strokovni sodelavec Miha 

Šoštarič.  

 

Predstavniki medijev: Ines Zavec – Murski val in Vida Toš – Vestnik.  

 

Drugi prisotni: Aljoša Leštan – KSP Ljutomer, Boštjan Žerdin – predsednik KS Mala Nedelja, 

Marjan Kaučič – predsednik KS Stara Cesta in Marjana Lisjak – občanka.  

 

Županja je vse prisotne lepo pozdravila in nato podala ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 19 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

Nato je podala predlog zapisnika v razpravo.  

 

Jože Panič je podal pripombo na zapisnik ustno in kasneje še v pisni obliki in sicer: »Na sami seji 

pod točko številka 6 ni bilo nobene razprave o predsedniku in podpredsedniku Komisije za 

mandatna vprašanja volitve in imenovanja. Tako da prosim da se netočni zapis pod sklepom 

številka 6 izbriše vse do zapisa »k 7 točki dnevnega reda« in zapiše da na seji iz strani predlagatelja 

ni bil podan predlog za predsednika in podpredsednika komisije, tako kot je tudi dejansko na seji 

bilo. Hkrati bi tudi tukaj rad opozoril da dopisna seja za imenovanje predsednika in podpredsednika 

Komisije za Mandatna vprašanja volitve in imenovanja ni bila sklicana v skladu z 20. členom 

statuta Občine Ljutomer in 20. členom poslovnika Občinskega sveta Občine Ljutomer, niti v 

gradivu ni priloženega zapisnika kateri se mora voditi o dopisni seji. V statutu in poslovniku je 

jasno zapisano da seje občinskega sveta sklicuje župan in ne član sveta hkrati je tudi zapisano da se 

imenovanje opravi na prvi naslednji seji če ni imenovanje opravljeno na konstitutivni seji. Zato je 

takšna seja nična in tudi izvolitev predsednika in podpredsednika Komisije za mandatna vprašanja 

in imenovanja ni bila opravljena. Predlagam, da se te nezakonitosti odpravi in šele nato da v 

potrditev zapisnike ki bodo zapisani v skladu z določbami poslovnika Občinskega Sveta in statuta 

Občine Ljutomer.« 
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Drugih pripomb na zapisnik ni bilo podanih. Sledilo je glasovanje o podani pripombi člana Jožeta 

Paniča.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7, PROTI: 11. 

Pripomba na zapisnik ni bila upoštevana.  

 

Županja je nato na glasovanje podala zapisnik, ki je bil posredovan skupaj z gradivom za sejo in 

pojasnila, da v kolikor bo pripomba utemeljena, bo na naslednji seji moglo biti sproženo zadržanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 7. 

Zapisnik 1. konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil potrjen v prvi fazi.   

 

Županja je podala realizacijo sklepov 1. konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.   

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

Nato je županja v razpravo podala predlog dnevnega reda, ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom za 

2. redno sejo: 

1. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – predlog. 

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019. 

3. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Ljutomer – 1. obravnava. 

4. Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo namenske rabe 

prostora v Odloku o občinskem prostorskem načrtu Občine Ljutomer – 1. obravnava. 

5. Odlok o turistični  in promocijski taksi v Občini Ljutomer – 1. obravnava. 

6. Sklep o ponovnem začetku obravnave Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti. 

7. Program zbiranja komunalnih odpadkov za leto 2019. 

8. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

 

Dejan Karba je podal predlog za razširitev dnevnega reda in sicer, da se na dnevni red uvrstita 

naslednji dve točki: Imenovanje delovnih teles in Razrešitev dosedanjih predstavnikov Občine 

Ljutomer, ki jih je imenoval Občinski svet Občine Ljutomer kot predstavnike ustanovitelja oz. 

predstavnike lokalne skupnosti v javne zavode. Iz predlaganega dnevnega pa se naj umaknejo točke 

od 1 do 5, z naslednjo obrazložitvijo in sicer glede 1. točke, da se ni organiziral sestanek, ki se je na 

neformalnem sestanku dogovoril, da se predlog proračuna pripravi skupaj z vsemi člani OS, glede 

ostalih točk od 2. do 5 pa zaradi tega, ker delovna telesa niso obravnavala materije. 

 

Županja je pojasnila, da bo na glasovanje podala predlog Dejana Karba, še prej pa želi opozoriti, da 

je  proračun za leto 2019 pripravljen v skladu s Poslovnikom Občine Ljutomer, da predlog pripravi 

župan skupaj s sodelavci občinske uprave in v nadaljevanju naštela posledice v kolikor se predlog 

proračuna danes ne sprejme in ne poda v javno razpravo. Pojasnila je tudi, da do sestanka ne bo 

prišlo, ker deluje izključno v skladu s Poslovnikom Občine Ljutomer. Zgoditi se mora prelomni 

trenutek in se vsak zavedati, zakaj je bil kdo izvoljen. Polemika o tem, kdo koga izključuje ali ne 

izključuje, je že predlagana točka o razrešitvi in predlaganje delovnih teles v nasprotju z volilnimi 

rezultatom oz. voljo občanov občine. Ponovno je predlagala, da se odlok o proračunu obravnava, 

zaradi tega, ker je velja za prve tri mesece začasno financiranje, ki ga s sklepom odredi župan, za 

naslednje tri mesece to odredi občinski svet. Zaradi začasnega financiranje zapadlih situacij, ki so 

jih izvajalci izvedli v letu 2018, ni mogoče poplačati, prav tako ni mogoče objaviti razpisa za 

društva, na podlagi katerega prejmejo sredstva ter financiranje vseh zavodov, prijave na razpise niso 

mogoče, zato je predlagala, da predložijo mobilne telefonske številke, da se bodo lahko obračali 
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nanje, ko bodo želeli izvedeti, zakaj ne prejmejo sredstev za njihovo delovanje. Neodgovorno 

zamikanje sprejetja proračuna ne podpira in za to ne namerava prevzemati odgovornosti, zato je 

člane OS ponovno pozvala, da se predlog proračuna danes predstavi ter obravnava in ponudila 

možnost odreditve odmora, če je potreben.  

 

Dejan Karba je pojasnil, da še vedno vztraja pri podanem predlogu glede spremembe dnevnega 

reda, saj je mnenja, da je predlog proračuna pripravljen enostransko.  

 

Županja je pojasnila 89. člen poslovnika, ki določa rok za obravnavo predloga proračuna ter, da želi 

delovati povezovalno in se pogovarjati, vendar so bili prelomljeni tudi nekateri dogovori z vaše 

strani, kot je kadrovanje v delovnih telesih po volilnih rezultatih, zato se bo pogovarjala javno na 

sejah.  

Maksimiljan Gošnjak je povedal, da občina ni privatna firma, ampak vseh občanov in da v kolikor 

želimo delati za občane je potrebno želje uskladiti in pripraviti predlog proračuna, ki bo varčevalno 

naravnan. Predlog proračuna pa morajo pred obravnavo na seji občinskega sveta obravnavati tudi 

delovna telesa. 

 

Mira Rebernik Žižek je prosila za obrazložitev 89. člena poslovnika. Odgovor je podala Ana 

Žnidarič.  

 

Niko Miholič je pojasnil, da bo po sprejemu predloga proračuna v prvem branju sledila javna 

razprava, kjer bodo lahko sodelovali vsi občani ter v nadaljevanju pokritiziral neupoštevanje 

predlogov za kandidate v delovnih telesih po volilnih rezultatih. Odločanje naj bo demokratično in 

slediti tem vrednotam, ne pa se skrivati za zaprtimi vrati.  

 

Županja je podala na glasovanje predlog Dejana Karba, da se z dnevnega reda, ki so ga člani OS 

prejeli z gradivom za današnjo sejo umaknejo točke od 1 do 5.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 10, PROTI: 7. 

Umik predlaganih točk dnevnega reda od 1 do 5 je bil sprejet.   

 

Sledilo je glasovanje o podanem predlogu Dejana Karba o dopolnitvi dnevnega reda z dvema 

točkama in sicer: Imenovanje delovnih telesih Občine Ljutomer in Razrešitev predstavnikov 

ustanoviteljev v svetih zavodov.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 7. 

Predlog o dopolnitvi dnevnega reda z dvema točkama dnevnega reda je bil sprejet.  

 

Županja je pozvala Dejana Karba, da predstavi novi dnevni red.  

 

Dejan Karba je podal predlog novega dnevnega reda:  

1. Imenovanje članov delovnih teles Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

2. Razrešitev predstavnikov ustanoviteljev v svetih zavodov. 

3. Sklep o ponovnem začetku obravnave Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti. 

4. Program zbiranja komunalnih odpadkov za leto 2019.  

5. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

Sledilo je glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 6. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet.  

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

IMENOVANJE ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Županja je pozvala Dejana Karba, da poda obrazložitev k 1. točki dnevnega reda.  

 

Gradivo k tej točki je bilo predloženo vsem prisotnim članom občinskega sveta na mizo na začetku 

redne seje. 

 

Dejan Karba je pojasnil, da se je seja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

sestala in da so pri sestavi članov delovnih teles upoštevali odstotek, ki so ga posamezne stranke oz. 

liste prejele na volitvah in upoštevalo politično razmerje, ki se je izoblikovalo v Občinskem svetu 

Občine Ljutomer ter predlagal, da se o sklepih razpravlja ter se jih sprejme. Po predstavljenih 

predlogih delovnih teles je pojasnil, da so predlagani člani podali soglasja, soglasij ni prejel le od 

predlaganih članov Neodvisne liste Olge Karba.  

 

Niko Miholič je izpostavil, da so določeni člani občinskega sveta predlagani kot člani v treh ali celo 

v štirih delovnih telesih, kar se mu ne zdi demokratično, predlog Neodvisne liste Olge Karba pa je 

bil zavrnjen. Sam osebno soglasja k temu predlogu za člana žal ne more podati ter nato še prosil za 

pojasnilo izračuna političnega razmerja.  

 

Dejan Karba je pojasnil, da se je sledilo razmerju strank v občinskem svetu in praksi izpred štirih 

let, kjer so bili določeni člani občinskega sveta tudi v več odborih, upošteval se je tudi 30. člen 

poslovnika ter v vsako delovno telo kot člana predlagalo tudi člana iz Neodvisne liste Olge Karba.  

 

Maksimiljan Gošnjak je pozval člane občinskega sveta Neodvisne liste Olge Karba k podaji soglasij 

k članstvu v delovna telesa in pri tem izpostavil, da oba podžupana prihajata iz te liste.  

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da bi se lahko na številne prireditve namesto podžupanov 

poslalo tudi ostale člane občinskega sveta. Od županje pa so po volitvah pričakovali, da bi 

predstavnike vseh strank, ki so bili izvoljeni v občinski svet, povabila in predstavila svojo vizijo, saj 

bi potem lahko delovali bolj povezovalno in da je danes predloženi predlog odraz tega.  

 

Županja je pohvalila izvajanje Mire Rebernik Žižek in pojasnila, da še je čas in verjame, da se lahko 

to preseže, saj pogrevanje zadev za nazaj nima smisla in da je zdaj mogoče dober prelomni trenutek 

za razmislek.  

 

Mira Rebernik Žižek je izpostavila in apelirala na vse člane občinskega sveta, da je danes nujno 

potrebno potrditi Komisijo za priznanja, če želimo na predvečer praznika podeliti Miklošičevo 

nagrado in priznanja. Čas za zbliževanje in povezovanje je pa že davno mimo.  

 

Janko Špindler se je strinjal, da se danes potrdi člane Komisije za priznanje, ampak zaradi 

pravičnosti do vseh ostalih članov občinskega sveta, žal ne more podati soglasja k predlogu, da se 

ga imenuje v komisijo.  

 

Niko Miholič se je prav tako strinjal, da se potrdijo člani Komisije za priznanje, za vse ostale pa je 

predlagal, da se pripravi skupni predlog imenovanj članov delovnih teles, saj še ni nič zamujeno.  
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Županja je pojasnila, da je mislila, da se bo danes naredil korak naprej, k bolj demokratičnemu 

predlogu, vendar se boji, da do tega ne bo prišlo ter nato odredila glede na razpravo odreditev 5-

minutnega odmora. Po odmoru je županja nadaljevala s sejo.  

 

Niko Miholič je predlagal, da še vedno ni prepozno za skupne pogovore glede novega predloga 

imenovanja delovnih teles, potrditev pa se lahko izvede tudi na korespondenčni ali izredni seji. V 

primeru, da pa bodo vztrajali pri svojem predlogu, pa člani Neodvisne liste ne bodo podali soglasij 

in se bodo glasovanja vzdržali.  

 

Dejan Karba je odgovoril, da ni več časa, povabila na skupni sestanek ni bilo ter da je potrebno 

pričeti z delom in predlagal glasovanje.  

 

Maksimiljan Gošnjak je predlagal, da se predlog imenovanj poda na glasovanje.  

 

Županja je pojasnila, da je možno na manjkajoča mesta predlagati člane občinskega sveta, v ta 

namen pa lahko odredi tudi odmor.  

 

Dejan Karba je pojasnil, da teh manjkajočih mest ni mogoče zapolniti v 10 minutah in da se bo 

izvedla korespondenčna seja komisije, komisija pa bo pripravila predlog do naslednje seje 

občinskega sveta. 

 

V razpravi sta sodelovala še Jože Panič in Sara Karba.  

 

Nato je županja na glasovanje podala spremenjene predloge sklepov o imenovanju delovnih teles, 

kjer so se izvzeli člani občinskega sveta, ki niso podali soglasij k imenovanju. Sprejeti so bili 

naslednji sklepi:  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 7 : 

V ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM se imenujejo:  

1. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Srečko Žižek Spodnji Kamenščak 9b, 9240 Ljutomer – član  

3. Franjo Karlovčec Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

4. Gregor Žižek, Sp. Kamenščak 9k, 9240 Ljutomer – član  

5. Mira Husjak, Mala Nedelja 17, 9243 Mala Nedelja – članica  

6. Jasmina Klemenčič, Ormoška cesta 45, 9240 Ljutomer – članica  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 8 : 

V ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE PROSTORA  se imenujejo:  

1. Jože Klemenčič, Ulica ob progi 7, 9240 Ljutomer – predsednik 

2. Dejan Karba, Radomerščak 3a, 9240 Ljutomer –– podpredsednik  

3. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – član  

4. Darja Perčič, Razlagova ulica 51, 9240 Ljutomer – članica  

5. Franc Rošker, Mota 51a, 9240 Ljutomer – član  

6. Zdenka Horvat Zemljič, Mala Nedelja 1, 9243 Mala Nedelja – članica  
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Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 9 : 

V ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI se imenujejo:  

1. Sara Karba, Soboška Cesta 8, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Ciril Magdič, Cezanjevci 4b, 9240 Ljutomer – član  

4. Daniela Kutnjak, Razlagova 47, 9240 Ljutomer – članica  

5. Nada Tomanič,  Radoslavci 14, 9240 Ljutomer – članica  

6. Dušan Kosi, Presika 8, 9240 Ljutomer – član  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 10 : 

V ODBOR ZA KMETIJSTVO se imenujejo:  

1. Matevž Kaučič , Gresovščak 6, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Marta Mihorič, Globoka 1, 9240 Ljutomer – članica  

4. Dejan Karba, Radomerščak 3a, 9240 Ljutomer – član  

5. Milan Rebernik Žižek, Postružnikova 10, 9240 Ljutomer – članica  

6. Darko Košar, Stročja vas 40, 9240 Ljutomer – član  

7. Katja Murekar, Cezanjevci 22, 9240 Ljutomer – članica  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 11 : 

V ODBOR ZA FINANCE se imenujejo:  

1. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – članica  

4. Franjo Karlovčec, Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

5. Andrej Lah, Volkmerjeva 2, 9240 Ljutomer – član  

6. Tina Vučko, Šalinci 5, 9240 Ljutomer – članica  

7. Darja Horvatič, Vogričevci 12a, 9240 Ljutomer – članica  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Predlog sklepa o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe se je na predlog nekaterih članov 

občinskega sveta, zaradi odsotnosti predsednika komisije, umaknil in se o njem ni glasovalo.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 12 : 

V STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO se imenujejo:  

1. Ciril Magdič, Cezanjevci 4b, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – član  

4. Marija Gjerkeš Dugonik, Aškerčeva 1, 9240 Ljutomer – članica  

5. Franc Slokan, Vogričevci 24, 9240 Ljutomer – član  
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6. Stanislava Perčič, Radomerje 6C, 9240 Ljutomer – članica  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št.13 : 

KOMISIJA  ZA PRIZNANJA  ima 7 (sedem) članov.  

V Komisijo za priznanja se imenujejo:  

1. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9242 Križevci pri Ljutomeru – podpredsednica  

3. Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer – član  

4. Ludvik Rudolf st., Mala Nedelja, 9243 Mala Nedelja – član  

5. Pečnik Jože, Ptujska cesta 5, 9240 Ljutomer – član  

6. Daniel Geder, Ulica Ludvika Bratuša 10, 9240 Ljutomer – član  

7. Boštjan Pogačnik, Pristava 30b, 9240 Ljutomer – član  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 14: 

V KOMISIJO ZA ŠTIPENDIRANJE se imenujejo:  

1. Jože Klemenčič, Ulica ob progi 7, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – član  

4. Jasmina Heric, Vogričevci 41, 9240 Ljutomer – članica  

5. Frančišek Zorec, Babinci 66, 9240 Ljutomer – član  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 15 : 

V NADZORNI ODBOR OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Borut Babič, Podgradje 26b, 9240 Ljutomer – predsednik  
2. Janez Rožmarin, Razlagova ulica 47, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Janče Gartner, Šalinci 14, 9240 Ljutomer – član  

4. Jernej Horvatič, Radoslavci 6a, 9240 Ljutomer – član  

5. Jože Makoter, Cven 59a, 9240 Ljutomer – član  

6. Igor Borko, Babinci 41c, 9240 Ljutomer – član  

7. Brigita Žitek, Razlagova 38, 9240 Ljutomer – članica  

 

Pred glasovanjem o predlogu imenovanj članov Občinske volilne komisije Občine Ljutomer je 

županja odredila 2-minutni odmor. Po odmoru je županja povedala, da predlagana članica za 

Občinsko volilno komisijo Marjana Lisjak umika podano soglasje. Nato je na glasovanje podala 

spremenjen predlog sklepa, prav tako se ime predsednika Oto zamenja z imenom Oton.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 16 : 

V OBČINSKO VOLILNO KOMISIJO OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Oton Nemec,  roj. 1955, stanujoč Kidričeva ulica 66, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Sandra Fekonja,  roj. 1981, stanujoča Stročja vas 105, 9240 Ljutomer – namestnica 

predsednika  

3. Andreja Novak Görkeš,  roj. 1972, stanujoča Cezanjevci 14, 9240 Ljutomer – članica  

4. Vida Kozar, roj. 1953, stanujoča Pristava 25a, 9240 Ljutomer – namestnica članice  

5. Janez Hrašovec,  roj. 1958, stanujoč Moravci v Slovenskih Goricah 101, 9243 Mala 

Nedelja – član  

6. Aleš Belovič,  roj. 1979, stanujoč  Radomerje 9c, 9240 Ljutomer – namestnik člana  

7. Dušan Kosi,  roj. 1957,  stanujoč Presika 8, 9240 Ljutomer – namestnik člana.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

RAZREŠITEV PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJEV V SVETIH ZAVODOV 

 

Županja je prosila predlagatelja Dejana Karba, da je podal obrazložitev k predlogu sklepa, ki je bil 

pred samo sejo občinskega sveta podan na mizo.  

 

Mira Rebernik Žižek je opozorila na napako in sicer, da se doda besedica »pisno«, tako, da se 

besedna zveza pravilno zapiše: »povabilo za predlaganje kandidatov pa se posreduje tudi pisno 

političnim strankam in neodvisnim listam z mandati…." 

 

Niko Miholič je obrazložil, da ne more glasovati za takšen predlog sklepa, saj se s tem sklepom 

razrešuje vse dosedanje predstavnike ustanovitelja in predstavnike lokalne skupnosti, katerim 

mandati še niso potekli, predlog sklepa se mu zdi celo sporen in nedemokratičen, prav zato bodo 

tudi vsi ostali člani Neodvisne liste Olge Karba glasovali proti.  

 

Druge razprave ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 7.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 17: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer razreši obstoječe (dosedanje) predstavnike Občine Ljutomer, 

ki jih je imenoval Občinski svet Občine Ljutomer kot predstavnike ustanovitelja oz. 

predstavnike lokalne skupnosti, v naslednjih javnih zavodih:  

1. Gimnazija Franca Miklošiča Ljutomer, 

2. Dom starejših občanov Ljutomer, 

3. Pomurske lekarne Murska Sobota, 

4. Osnovna šola Mala Nedelja, 

5. Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer, 

6. Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci, 

7. Osnovna šola Stročja vas,  

8. Vrtec Ljutomer, 

9. Glasbena šola Slavka Osterca Ljutomer, 

10. Zdravstveni dom Ljutomer in  

11. Splošna knjižnica Ljutomer.  

II. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja izvede javni poziv, v katerem  

določi kriterije, izpelje kandidacijski postopek za nove člane svetov javnih zavodov in 

pripravi predlog imenovanj novih članov do prve naslednje seje občinskega sveta. 
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III. Javni poziv se objavi na spletni strani Občine Ljutomer, pisno povabilo za predlaganje 

kandidatov pa se posreduje tudi političnim strankam in neodvisnim listam z mandati v 

občinskem svetu ter članicam in članom občinskega sveta.  

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O PONOVNEM ZAČETKU OBRAVNAVE ODLOKA O POGREBNI IN 

POKOPALIŠKI DEJAVNOSTI 

 

Andreja Torič je podala obrazložitev in razloge k predlaganemu sklepu, da se postopek sprejemanja 

odloka začne obravnavati znova. Dodatno pojasnila je podala tudi županja.  

 

V krajši razpravi je sodelovala Mira Rebernik Žižek. 

 

Sledilo je glasovanje o predlogu sklepa.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.    

 

Soglasno je bil sprejet naslednji S K L E P št. 18: 

Občinski svet Občine Ljutomer soglaša, da se postopek sprejemanja Odloka o pogrebni in 

pokopališki dejavnosti v Občini Ljutomer, začne obravnavati znova.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PROGRAM ZBIRANJA KOMUNALNIH ODPADKOV ZA LETO 2019 

 

Aljoša Leštan, predstavnik KSP Ljutomer d.o.o. je predstavil predlog programa ter člane 

občinskega sveta seznanil s potrebnimi spremembami z uveljavitvijo uredbe. 

 

Niko Miholič je predlagal, da bi se v prihodnosti pričelo razmišljati o postavitvi podzemnih 

ekoloških otokov, predvsem na območju blokovskih naselij v mestu zaradi smradu v poletnem času.  

 

Mag. Tomislav Nemec je pohvalil odločitev, da se povečujeta čas in obseg poslovanja ter predlagal, 

da bi se komunalni odpadki obračunavali po dejanski količini odpadkih in ne glede na volumen 

koša za odpadke. Pohvalil je tudi zaposlene, ki pobirajo in skrbijo za odvoz odpadkov ter predlagal, 

da naj koš z odpadki kljub temu, da ni nastavljen točno na lokacijo, da jo vseeno poberejo.  

 

Sara Karba je prav tako pohvalila odločitev, s čimer se še dodatno poveča dostopnost oddaje 

odpadkov za občane v popoldanskem času in ob sobotah ter podala apel na vse občane glede večje 

pozornosti pravilnega sortiranja odpadkov in brezplačnega odvoza na zbirni center.   

 

V krajši razpravi je sodeloval še Maksimiljan Gošnjak. 

 

Pohvalam se je pridružila tudi županja in se predstavniku zahvalila za predstavitev. Nato je predlog 

sklepa podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.    

 

Soglasno je bil sprejet naslednji S K L E P št. 19: 

Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Program zbiranja komunalnih odpadkov v Občini 

Ljutomer za leto 2019.  
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Pred zadnjo točko dnevnega reda je županja prosila Angelco Lukman, da je prisotne seznanila v 

zvezi s sklepom o začasnem financiranju, ki ga za prve tri mesece sprejme župan, v kolikor pa v 

tem času  proračun za tekoče leto ni sprejet, sprejme sklep za naslednje tri mesece občinski svet.   

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se s sklepom o začasnem financiranju seznanili.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA  

 

Maksimiljan Gošnjak je predlagal glasovanje o pobudi, da bi se v prihodnje ta točka dnevnega reda 

uvrstila tik po pregledu zapisnika prejšnje seje .  

 

Županja je podala predlog pobude na glasovanje. Pobuda ni bila izglasovana. 

 

Mira Rebernik Žižek je na podlagi opozoril naših občanov in posledic stroškov financiranja 

delovanja Sistema C podala pobudo in prosila, da se o njej tudi danes glasuje, da se svetniki v 

najkrajšem možnem roku oz. najkasneje v 14 dneh sestanejo z županjo, predstavnikom občinske 

uprave, ki je zadolžen za Sistem C in direktorjem JP Prlekija Ljutomer, da se seznanijo in dobijo 

naslednje odgovore v pisni obliki:  

1. Člane občinskega sveta se naj seznani s tožbo sedmih občin zoper Občino Ljutomer in 

njenimi posledicami.  

2. Člane občinskega sveta se naj seznani komu Občina Ljutomer že sedaj subvencionira vodo. 

3. Ali je res, da se izvaja v Občini Ljutomer nezakonito subvencioniranje vode nekaterim 

gospodarskim družbam? 

4. Kaj se je do sedaj naredilo v smislu odprave velikih izgub na vodovodnem omrežju in ali le-

te res znašajo celo do 40%? 

5. Kdo vse in koliko plačuje stroške delovanja Sistema C? 

 

Županja predlagala, da lahko na podana vprašanja takoj odgovori.  

 

Mira Rebernik Žižek je prosila, da se naj skliče sestanek z vsemi tistimi, ki jih je prej navedla in da 

ni potrebno podati ustnih odgovorov.  

 

Županja je nato na predlog Jožeta Klemenčič, ki pa je želel slišati tudi ustne odgovore, pojasnila, da 

se lahko skliče tudi sestanek in v nadaljevanja podala odgovore na podana vprašanja. Dodatna 

vprašanja glede Sistema C sta postavil Maksimiljan Gošnjak in Mira Rebernik Žižek. 

 

Jože Klemenčič je postavil naslednja vprašanja in pobude:  

1. Danes je bila točka dnevnega reda predlog proračuna umaknjena z dnevnega reda, zato je 

prosil za odgovor glede postopka sprejemanja proračuna in čas javne razprave.  

2. Ali je reševanje problematike Sistema C povezano s sprejemom proračuna?  

3. Vsa gradiva za seje občinskega sveta in delovnih teles se naj posredujejo z vabilom, ne pa 

pred samo sejo, da se lahko z njim dovolj dobro predhodno seznanijo.  

4. Občina naj poskrbi za večjo ozaveščenost občanov glede pobiranja pasjih iztrebkov.  

5. Pobiranje odpadkov na igrišču ob novo postavljenih igralih na Fulneški ulici.   

6. Izgradnja javne razsvetljava od Ljutomera do Lisjakove domačije v Stročji vasi.  

 

Maksimiljan Gošnjak je predlagal postavitev košev za pasje iztrebke na Postružnikovi ulici.   
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Ana Žnidarič je pojasnila glede postopka sprejemanja proračuna, Aleš Vaupotič pa je podal 

odgovore glede javnih del, postavitve košev in glede izgradnje javne razsvetljave v Stročji vasi, 

županja pa je odgovorila na vprašanje glede Sistema C in proračuna.  

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da člani občinskega sveta glasujejo o prej podani njeni pobudi 

glede Sistema C in sklica sestanka.  

 

Sara Karba je predlagala, da se naj sestanek organizira po 15. uri.  

 

Ana Žnidarič pojasnila, da se o pobudah in vprašanjih ne glasuje in da se lahko poda predlog o točki 

dnevnega reda, ki se naj uvrsti na eno izmed naslednjih sej občinskega sveta.  

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da se na naslednjo sejo občinskega sveta uvrsti točka dnevnega 

reda v zvezi s prej podano pobudo glede Sistema C.   

 

Seja je bila končana ob 16. uri. 

 

 

Zapisala        Olga KARBA,  

Martina Klement                    ŽUPANJA 
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 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER Z DNE 6.2.2019 

 
1. izredne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 6. februarja 2019, s 

pričetkom ob 13. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je vodila 

županja mag. Olga Karba.   

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Darinka Budna, Manja Gospodarič, Maksimiljan 

Gošnjak, Dejan Karba, Sara Karba, Franjo Karlovčec, Matevž Kaučič, Dejan Kaučič, Jože 

Klemenčič, Ciril Magdič, Niko Miholič, Marta Mihorič, Jože Panič, Silvester Perko, Saša Polajnar, 

Mira Rebernik Žižek, Ludvik Rudolf st., Slavica Sunčič, Janko Špindler in Srečko Žižek. Mag. 

Tomislav Nemec se je seji pridružil ob 13.06 uri.  

 

Sara Karba je opravičila svojo odsotnost za začetek seje občinskega sveta. Seji se je pridružila ob 

14.23 uri. 

 

Predstavniki občinske uprave: vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja Razvojno-

projektnega oddelka Angelca Lukman, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Olga 

Lukman in višji svetovalci: Ana Žnidarič, Renata Zrinski, Lilijana Koser, Branko Novak, Jerneja 

Rajner, Bojana Babič Škrlec, Andreja Torič, Mitja Kolbl.  

 

Drugi prisotni: Boštjan Žerdin – predsednik KS Mala Nedelja.  

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je vse prisotne lepo pozdravila in nato podala ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 19 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA ZA 1. IZREDNO SEJO OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je v razpravo podala predlog dnevnega reda, ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom za 1. 

izredno sejo:  

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

2. Pregled in potrditev dnevnega reda za 1. izredno sejo Občinskega sveta Občine 

Ljutomer.  

3. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – predlog. 

4. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019. 

5. Sklep o podelitvi Miklošičeve nagrade in priznanj za leto 2019. 

 

Dejan Karba je predlagal razširitev dnevnega reda in sicer, da se dnevni red dopolni s točko 

Imenovanje preostalih članov delovnih teles Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

Maksimiljan Gošnjak je predlagal umik predlagane 4. točke dnevnega reda Načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019. Umik točke je obrazložil, da bodo na 

današnji seji dokončno oblikovani odbori občinskega sveta, kateri so pristojni, da gradivo 

pregledajo in podajo svoja stališča.  
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Ana Žnidarič je pojasnila, da so odbori že bili oblikovani na prejšnji seji občinskega sveta in da 

čeprav nekaj članov odborov manjka, bi že lahko bili sklicani, saj lahko pričnejo s svojo funkcijo, 

ko je v posamezno delovno telo imenovanih več kot polovica članov odbora. Sprejetje zgoraj 

omenjenega načrta je zelo pomembno, saj občani že sprašujejo o nakupu posameznih zemljišč, ki 

jih želijo odkupiti in pričeti s pridobivanjem potrebne dokumentacije za gradnjo. V kolikor se 

ocenjuje, da posamezna zemljišča niso primerna za prodajo, se lahko le ta črtajo iz načrta.  

 

Županja je dodala, da se načrt lahko spreminja tudi med letom in v nadaljevanju naštela nekaj 

primerov zemljišč in razloge zaradi katerih bi bilo potrebno nujno sprejeti načrt razpolaganja s 

stvarnim premoženjem.  

 

Ob 13.06 uri se je seji pridružil mag. Tomislav Nemec.  

 

Angelca Lukman je opozorila, da je po Zakonu o javnih financah omenjeni načrt razpolaganja s 

stvarnim premoženjem sestavni del predloga proračuna občine.  

 

Maksimiljan Gošnjak je prosil, da se odredi pet minutni odbor, da se člani občinskega sveta 

uskladijo.  

 

Županja je podala predlog o pet minutnem odmoru na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Predlog je bil sprejet. Ob 13.10 uri je bil odrejen pet minutni odmor.  

 

Seja se je nadaljevala ob 13.16 uri.  

 

Maksimiljan Gošnjak je podal predlog, da bodo pri Načrtu ravnanju s stvarnim premoženjem 

Občine Ljutomer za leto 2019 podprli samo nepremičnine, ki so nujno potrebne, da se sprejmejo na 

današnji seji.  

 

Nato je županja podala na glasovanje predlog Dejana Karba o razširitvi dnevnega reda.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 

Predlog o uvrstitvi dodatne točke dnevnega reda je bil sprejet.  

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da se 5. točka dnevnega reda obravnava kot 3. točka dnevnega 

reda. Obrazložitev spremembe je pojasnila s tem, da je že naslednji dan prireditev ob slovenskem 

kulturnem prazniku, kjer bodo priznanja in nagrada podeljena nagrajencem, nagrajence pa je 

potrebno o tem obvestiti in še danes odposlati vabila.   

 

Županja je podala na glasovanje predlog Mire Rebernik Žižek o spremembi vrstnega reda na 

glasovanje.   

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

Predlog o spremembi vrstnega reda točk dnevnega reda je bil sprejet.  

 

Nato je županja podala predlog spremenjenega dnevnega reda na glasovanje.  
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Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 
 

Soglasno je bil sprejet naslednji dnevni red:  

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

2. Pregled in potrditev dnevnega reda za 1. izredno sejo Občinskega sveta Občine 

Ljutomer.  

3. Sklep o podelitvi Miklošičeve nagrade in priznanj za leto 2019. 

4. Odlok o proračunu Občine Ljutomer za leto 2019 – predlog. 

5. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2019. 

6. Imenovanje preostalih članov delovnih teles Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O PODELITVI MIKLOŠIČEVE NAGRADE IN PRIZNANJ ZA LETO 2019 

 

Mira Rebernik Žižek je kot predsednica Komisije za priznanja podala obrazložitev sklepa, ki je bil 

pred samo sejo članom občinskega sveta predložen na mizo.  

 

Županja je nato podala predlog sklepa v razpravo.  

 

Niko Miholič je za člane komisije v premislek postavil dve vprašanji in sicer ali se priznanja 

podeljujejo le za področje ljubiteljske kulture in če se jim ne zdi sporno ali pa konflikt interesov, da 

JSKD, OI Ljutomer, kjer je vodja izpostave Mira Rebernik Žižek, predlaga določenega kandidata, 

Komisija za priznanja, kjer je tudi predsednica, pa potem odloča o prejemnikih nagrade in priznanj. 

To se mu ne zdi higienično. Predlagana kandidatka Mojca Prejac, ki pa ni med prejemniki in je bila 

predlagana, pa bi si zaslužila kakršno koli priznanje ali nagrado.  

 

Mira Rebernik Žižek je odgovorila, da nikjer v poslovniku ali drugje ni zapisano, da ne bi smela pri 

tem sodelovati ter, da z vso odgovornostjo stoji za predlogom sklepa, prav tako pa o tem ne odloča 

sama, saj je komisija sestavljena iz sedmih članov. V obrazložitvi za kandidatko Mojco Prejac pa so 

bili navedeni samo nastopi in izdaje za leto 2018, preostali kandidati pa delujejo na tem področju že 

več deset let.  

 

Slavica Sunčič je pojasnila, da je JSKD, OI Ljutomer samo podprl kandidature, predlagatelji so bila 

druga društva ter da si predlagani kandidati zaslužijo nagrado in priznanja za njihovo več desetletno 

ljubiteljsko delovanje. Kandidatka Mojca Prejac si prav tako zasluži prejem priznanja ali nagrade, 

saj je ustvarjalna, vendar so nekako smatrali, da je še mlada in da se ji lahko le to podeli v 

naslednjih letih.  

 

Matevž Kaučič je pojasnil, da je komisija mogla odločiti in, da vsem ni bilo mogoče ugoditi. 

 

Županja se je strinjala, da si nagrado in priznanja zaslužijo vsi ter podprla pobudo Nika Miholiča 

glede higieničnosti in predlagala, da bi se bilo v takšnih primerih primerno izločiti iz postopka ter 

za primer navedla razdeljevanje sredstev po društvih.  

 

Nato je županja podala predlog sklepa na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. 
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Soglasno je bil prejet naslednji S K L E P št. 20:  

 

I. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod VITO ŽERDIN, 

stanujoč Kidričeva ulica 49/a,Ljutomer, 

 

za tvorno in uspešno delovanje na področju zborovske glasbe. 

 

Obrazložitev: 

Vito Žerdin je rojen 21. 2. 1988 v Murski Soboti. Po poklicu je profesor glasbe in opravlja poklic 

predmetnega učitelja glasbe. Njegovo delovanje na področju ljubiteljske kulture pa lahko opišemo s 

presežniki: izjemen, nepogrešljiv in zanesljiv sodelavec ter odličen in pravičen vodja. Odlikujejo ga 

izjemne značajske lastnosti: iskrenost, objektivnost, načelnost in potrpežljivost. Več kot desetletje 

svoje strokovno znanje in izkušnje nesebično deli v več pevskih korpusih: kot korepetitor in asistent 

dirigenta Andraža Hauptmana v Komornem zboru Orfej, umetniški vodja Mešanega pevskega zbora 

Cven – Pristava in umetniški vodja Okteta Arion. 

Po opravljeni diplomi na Akademiji za glasbo v Ljubljani svoje znanje in izkušnje tudi poklicno 

uspešno prenaša na mladi rod in s tem pomembno prispeva k motivaciji in vzgoji podmladka 

pevskih skupin v Ljutomeru in okolici. Vito se je kot dolgoletni predsednik Kulturnega društva 

Orfej pri pripravi številnih glasbenih dogodkov dokazal tudi kot odličen organizator. 

Za tvorno in uspešno delovanje na področju zborovske glasbe, se gospodu VITU ŽERDINU 

podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 
 

Predlagatelji:  

Kulturno društvo Orfej 

Kulturno društvo Cven 

Društvo Oktet Arion 

II. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod ALOJZ GEDER,  

Noršinci pri Ljutomeru 39, 

za dolgoletno uspešno delovanje na področju tamburaške glasbe. 

Obrazložitev: 

Gospod Alojz Geder se je rodil 16. maja 1939. Končal je usnjarsko šolo in si pridobil naziv 

usnjarski tehnik. Zadnjih deset let je opravljal poklic šoferja. Sedaj je upokojenec in živi v 

Noršincih pri Ljutomeru.  

Prvič se je s tamburaško glasbo srečal v usnjarski šoli, leta 1955. Pričel je igrati na bisernico in se 

v času ustvarjanja, seznanjati tudi z drugimi tamburaškimi instrumenti. V zrelih letih je veliko 

svojega časa posvetil obnavljanju starejših tamburaških instrumentov. Leta 1993 se je vključil v 

Tamburaško skupino Bisernica pri DU Ljutomer pod vodstvom g. Franka. Sodeloval in pomagal je 

igrati tudi pri različnih, takrat delujočih skupinah. Pri Klubu prleških babic je aktiven v zadnjem 

desetletju, v sekciji Lotmerški tamburaši. S svojim znanjem in smislom za tamburanje, je pritegnil 

v skupino tudi svoje prijatelje. Je nepogrešljiv člen pri prenašanju znanja na mlajše rodove. 

Za dolgoletno uspešno delovanje na področju tamburaške glasbe, se gospodu ALOJZU 

GEDERU podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 

Predlagatelj: 

Gledališka skupina kulturnega društva Ivan Kaučič Ljutomer 
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III. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod ANTON FEKONJA,  

stanujoč Železne Dveri 8 a, 

 

za dolgoletno uspešno delovanje na folklornem področju. 

 

Obrazložitev: 

Gospod Anton Fekonja se je rodil 13.6.1948. Končal je izobraževanje za strojnega delovodjo in na 

Tehnostroju v Ljutomeru tudi poklicno opravljal delo delovodje. Sedaj je upokojenec.  

S folklorno dejavnostjo se je pričel ukvarjati 1982 pri folklorni skupini Železne dveri pod vodstvom 

Alojza Grnjaka. Ta skupina je bila prva v občini Ljutomer, ki je tudi spremljala prvo Ljutomersko 

Vinsko kraljico Martino I.. Plesali so tudi na 120 letnici 1. slov. tabora v Ljutomeru. Pozneje je 

plesal pri več skupinah, ki so delovale na področju Prlekije, v občini Ljutomer. Pri klubu prleških 

babic je aktiven 19 let pri Folklorni skupini Veseli Prleki. Svoje znanje uspešno prenaša na mlajše 

rodove in s tem skrbi, da naša kulturna dediščina ne odide v pozabo. 

Za dolgoletno uspešno delovanje na folklornem področju, se gospodu ANTONU FEKONJI 

podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 
 

Predlagatelj: 

Klub prleških babic 

 

IV. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo nagrado za leto 2019 

 

gospod JANKO ŠKRAJNAR,  

stanujoč Užiška ulica 1, Ljutomer, 

 

za več kot 50 letno uspešno delovanje na glasbenem področju. 

Višina nagrade znaša eno povprečno plačo Republike Slovenije za preteklo leto. 

 

 

Obrazložitev: 

Gospod Janko Škrajnar, rojen 9.12.1941 v Ljubljani, se je z družino preselil v Ljutomer po 2. sv. 

vojni. Že v mladosti je pokazal nadarjenost do glasbe in se v Glasbeni šoli učil harmoniko, saksofon 

in klarinet. Končal je srednjo glasbeno šolo v Ljubljani in leta 1963 maturiral. Izredno je študiral in 

si pridobil naziv predmetni učitelj za glasbeni pouk.  

Leta 1955 je postal član Pihalnega orkestra KD Ivan Kaučič Ljutomer, ki ga je takrat vodil Avgust 

Loparnik. G. Škrajnar je bil eden od pomembnih mladih članov orkestra. Večkrat je nastopal tudi 

kot solist in v tem času je orkester dosegal visoke uvrstitve na revijah in tekmovanjih. Gospod Jani 

Škrajnar pa se je kalil v perspektivnega mladega glasbenika in dirigenta. Tako je leta 1973 postal 

dirigent pihalnega orkestra KD Ivan Kaučič Ljutomer in veliko prispeval k ohranitvi visoke 

kvalitete, ki so jo člani dokazovali tudi na obletnicah delovanja. Orkester je v tem času bil tudi 

pobudnik in organizator taborov pihalnih orkestrov Slovenije. Za požrtvovalno delo in številne 

nastope je pihalni orkester v tem času prejel številna javna priznanja Občine in ZKO Ljutomer ter 

ZKO Slovenije. V orkestru je bil član do leta 2010.  

G. Škrajnar je tudi sodeloval pri snemanju filma Mayerling III. Leta 1979. Bil je dirigent Cesarsko-

kraljeve godbe v originalnih uniformah. Ko se je upokojil, se je takoj vključil v Prleško godbo DU 
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Ljutomer, ki jo vodi od leta 2006 in skrbi za godbeni arhiv. Prleška godba je pod njegovim 

vodstvom zelo pridobila na kvaliteti. Redno se udeležujejo srečanj veteranskih godb Slovenije in 

tako dobro promovirajo Prlekijo in našo občino. G. Janko Škrajnar je prejemnik številnih priznanj: 

pohvale in priznanja DU Pomurja in Ljutomer, je dobitnik zlate medalje Bojana Adamiča ter 

nosilec bronaste, srebrne in zlate jubilejne Gallusove značke. 

Za več kot 50 letno uspešno delovanje na glasbenem področju, se gospodu JANKU 

ŠKRAJNARJU podeli Miklošičeva nagrada za leto 2019. 
 

Po sprejetju sklepa je županja povabila vse prisotne člane občinskega sveta na jutrišnjo prireditev 

ob slovenskem kulturnem prazniku.  

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2019 – PREDLOG   

 

Županje je pojasnila, da je predlog proračuna pripravljen v skladu s poslovnikom občinskega sveta 

in predstavila postopek sprejetja proračuna.  

 

Sara Karba se je seji pridružila ob 14.23 uri.  

 

Po predstavitvi predloga proračuna s pomočjo diaprojekcije je županja odprla razpravo.   

 

Srečko Žižek je postavil vprašanje glede prejetih sredstev dveh dobitkov od iger na srečo v višini 

cca 85 tisoč EUR ter predlagal, da bi se prejeta sredstva lahko porabila za določeno investicijo, kot 

se je to naredilo pred leti v Občini Žalec, recimo v izgradnjo pumptracka, tobogana na kopališču 

ipd.  

 

Odgovor sta podali vodja oddelka Angelca Lukman in županja.  

 

Matevž Kaučič je izpostavil prepotrebno razbremenitev glavne ceste čez mesto Ljutomer in postavil 

vprašanje glede izvajanja gasilske javne službe in sofinanciranja gasilskega vozila s strani sosednjih 

občin.  

 

Branko Novak je podal odgovore na postavljena vprašanja v zvezi z izvajanjem javne gasilske 

službe, ki se izvaja po zakonu, saj so se kasneje v razpravo vključili še Franjo Karlovčec, Matevž 

Kavčič in Mira Rebernik Žižek.  

 

Maksimiljan Gošnjak se je zahvalil za dobro in pregledno prezentacijo, vendar pa je mnenja, da 

predlog proračuna ni varčevalno naravnan, obrazložitve pa preobširne, ki jih ni mogoče predelati v 

tako kratkem času. V kolikor bi bil predlog proračuna varčevalno naravnan in bi se določene 

proračunske postavke znižale, bi lahko izvedli vsaj en večji projekt, kot je npr. izgradnja nove 

glasbene šole. Izzval pa je Nika Miholiča in prosil za pojasnilo ali res dela zastonj, kot je to povedal 

na prejšnji seji, in zakaj se potem proračunska postavka namenjena za opravljanje funkcije 

podžupana povišuje za 44 % v primerjavi z letom 2018. Varčevalno se mu ne zdi tudi enormno 

povišanje proračunske postavke za opravljanje funkcije Medobčinskega inšpektorata in redarstva, 

prav tako plače zaposlenih v občinski upravi.  

 

Niko Miholič je pojasnil na vprašanje in predlagal, da se je pripravljen odpovedati vsem 

nadomestilom in drugim prejemnikom, v kolikor se vsi člani občinskega sveta odpovedo sejninam 

in se zbrana sredstva namenijo za določen namen.  
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Glede povišanja plač zaposlenim v občinski upravi pa je pojasnilo podala županja ter dodala, da je 

prav, da sta podžupana nagrajena za opravljeno delo. Dodatno pojasnilo glede plač podžupanov je 

obrazložila Ana Žnidarič.  

 

Nato je županja odgovorila v zvezi z narejenimi analizami, težavami prostorske umestitve in 

razlogi, ki so bili že proučeni za izgradnjo nove glasbene šole, prav tako pa je potrebno nekaj 

narediti s staro stavbo glasbene šole, da ne prične propadati.  

 

Angelca Lukman je pojasnila, da so občine od leta 2006 dolžne pripravljati obrazložitve predloga 

proračuna v aplikaciji APRA in da je struktura proračuna točno predpisana. Nato je pojasnila še 

glede višine plač zaposlenim, ki so planirane v skladu z zakonom in plačnim dogovorom med vlado 

in sindikati ter da so v omenjeni proračunski postavki zajete plače tudi župana, delež Občine 

Ljutomer za zaposlene v medobčinskem inšpektoratu in redarstvu in plače javnih delavcev.  

 

Županja je odgovorila na vprašanje Maksimiljana Gošnjaka glede povečanja števila zaposlenih in 

sicer, da sta v okviru Režijskega obrata predvideni zaposlitvi dveh oseb na področju javnih del za 

določen čas enega leta, saj javna dela niso bila odobrena.  

 

Medobčinska inšpektorica Olga Lukman je odgovorila na postavljeno vprašanje glede 

administracije občinske uprave, ki ne zajema samo plač zaposlenim v MIR in pojasnila vzroke za 

razliko med načrtovanimi sredstvi in realizacijo lanskega leta. Z nakupom novega službenega vozila 

pa bi se posledično zmanjšali stroški uporabe lastnih vozil za službene namene.  

 

Županja je pojasnila, da se bo predlagalo občinam, ki so vključene v MIR, da se službeno vozilo ne 

bi financiralo več po številu prebivalcev, ampak po potrebi.  

 

Olga Lukman je nato predstavila še novi, bistveno drugačen, način financiranja medobčinskih služb 

ter možnost razširitve nalog MIR.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal metodološko pripombo in sicer, da naj bodo v končnem 

predlogu proračuna ključni kazalci kvantitetni, zelo jasno in številčno izraženi, potem bomo vedeli 

ali smo v občini uspešni. Zaveda se, da se teh model kazalcev ne more osvojiti takoj, ampak v dveh, 

treh letih, tako bi se potem lažje spremljala učinkovitost in obligatornost služb. V nadaljevanju je 

izrazil skrb nad razvojnim trendom proračuna in za primer podal dva primera in sicer prodaja 

premoženja občine in povišanje plač javnim uslužbencem. Predlagal je spremljanje kazalcev smeri 

razvoja proračuna in da se člane občinskega sveta o tem seznani z nekaj časovne perspektive ter 

pričakuje zelo močno ekipo na področju pridobivanja evropskih sredstev. Obraniti je potrebno tudi 

temeljne pravice enakopravnega dostopa do vseh javnih dobrin za občane s tem, da se naše krajevne 

skupnosti enakomerno zastopane v sprejetem proračunu. Naštel je nekaj primerov o katerih je 

potrebno v prihodnje razmisliti in sicer: krožišče pri OŠ Stročja vas, zaokrožena kolesarska pot 

Ljutomer-Cven-Pristava, zamenjava salonitnih cevi, preplastitev ceste Cven-Pristava, preplastitev 

cest na območju KS Radoslavci in Mala Nedelja: cesta Mali Kesovščak, cesta Moravski vrh-

Moravska Graba, cesta Godemarci-Koračice, ureditev vaškega središča v Mali Nedelji, ureditev 

javne razsvetljave in pločnika mimo gostilne Čarli, ureditev javne razsvetljave na košarkarskem 

igrišču, ureditev parkirišča pri bloku preko ljutomerske pošte, na območju KS KŠG izgradnja javne 

razsvetljave, enostranskih pločnikov, postavitev vertikalne signalizacije za otroke ter priprava 

strateških ciljev glede izgradnje kanalizacije in postavitev individualnih čistilnih naprav. Na koncu 

razprave je izrazil željo, da se uspe pripraviti programski proračun, vsebine je potrebno napolniti ter 

predlagal, da se pri krajevnih skupnostih pogostitev starejših krajanov prenese na postavko 

reprezentance, pod PU Socialno varstvo pa se doda socialna vsebina; povezovanje lokalnih 

pridelovalcev hrane ter dodelitev brezplačnih stojnic; na področju zdravstva se naj zagotovijo 
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sredstva za razne projekte, kot je Zdrava občina ipd; financiranje NPK; finančne vzpodbude tistim, 

ki ostanejo doma; narediti občinski program zaposlovanja mladih; izgradnja socialnih stanovanj.  

 

Županja je pojasnila, da obstajajo kazalniki, ki niso razvidni iz teh obrazložitev in da smo v 

preteklosti delali uspešno, saj smo prejeli Zlati kamen in da tudi inštitucije, ki delajo kazalnike, to 

potrjujejo ter v nadaljevanju pokomentirala podane predloge, ki se naj uvrstijo v proračun za 

naslednje leto in v NRP.  

 

Jože Klemenčič je v imenu stranke DeSUS podal pisne pripombe k predlogu proračuna in so 

priložene k zapisniku v arhivu. 

 

Županja je pokomentirala podane pripombe stranke DeSUS.  

 

Franjo Karlovčec je prosil za informacijo, kateri so projekti, ki zapadejo v plačilo v letu 2019 in 

možnosti plačila izvajalcem v času začasnega financiranja ter izpostavil pomislek, čemu energetska 

sanacija stare šole v Cezanjevcih v letu 2019, nato pa se načrtuje v letu 2022 izgradnja nove šole v 

Cezanjevcih.  

 

Odgovore na podana vprašanja in pomisleke v zvezi z energetsko sanacijo stavb in samimi postopki 

obnove sta podali Angelca Lukman in županja. 

 

Franjo Karlovčec je izrazil pomislek, da bi se lahko več tega denarja porabilo za delovanja društev, 

občinske uprave ipd. in da je 15 letna doba dolga doba. Nato je prosil še za informacijo ali se bodo 

nekdanji prostori bivše gostilne Jagoda namenili za delovanje mladinskega društva ali za ureditev 

dvorane za balet ter za predstavitev idejne zasnove ozelenitve mestnega jedra.  

 

Županja je pojasnila glede namena uporabe prostora bivše Jagode, ki bi se namenilo mladim, kjer bi 

se določene vsebine združile, v sklopu obstoječe glasbene šole pa je predvidena glasbena 

pripravnica. Idejna zasnova ozelenitve je izdelana in je možen vpogled v prostorih občinske uprave, 

povabi pa se lahko tudi gospoda Reichenberga, da jo predstavi.  

 

Dejan Karba je postavil vprašanje, zakaj so se vse temeljne investicije premaknile v leto 2022 in da 

bi bilo potrebno prestavitev ceste Moravci – Radoslavci pri hotelu Bioterme premaknili v bližnjo 

prihodnost, saj bo podjetje v nasprotnem primeru primorano vračati nepovratna sredstva, prav tako 

je občina z naslova turistične takse (nočitev v hotelu Bioterme) v zadnjih 8 letih prejela 300 tisoč 

evrov, od tega pa ni bil v Krajevno skupnost Mala Nedelja vrnjen niti en cent. Krajani pa so ga 

opozorili na razliko v višini 20 tisoč evrov v predlogu proračuna pri načrtovani izgradnji pločnika 

mimo Hotela Bioterme. Glede tradicionalnega Grossmanovega festivala je predlagal, da se jim 

pomaga, saj razmišljajo o izselitvi festivala iz občine, ker vsako leto prejmejo manj državnih 

sredstev in že 12 let isti znesek od občine. Pogrešajo tudi, da bi se njihovega festivala udeležil kdo 

od predstavnikov občine. Nekoč je obstajal festival Orfest, kateri člani ponovno razmišljajo o 

obuditvi, v kolikor bi od občine prejeli finančna sredstva in če bi Občina Ljutomer imela dva 

festivala, bi si pridobila naziv festivalsko mesto.  

 

Županja je odgovorila na podana vprašanja v zvezi z izgradnjo pločnika mimo novega Glamping 

naselja, prestavitve ceste in prejete turistične takse, Aleš Vaupotič pa podal pojasnila na kakšne 

načine se vse pomaga predstavnikom Grossmanovega festivala. 

 

Mira Rebernik Žižek je postavila vprašanje glede odobritve javnih del, dodatno vprašanje je 

postavila tudi Sara Karba. Odgovore glede javnih del sta podala Aleš Vaupotič in Angelca Lukman.  
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Mira Rebernik Žižek je prosila za pojasnilo, kaj vsebuje proračunska postavka Promocijske 

aktivnosti občine v višini 22. tisoč evrov in zakaj se ne gre v tisk kataloga Park Jeruzalem, ki je 

pripravljen in ga je LTO oddal v elektronski obliki, potrebni bi bili le manjši popravki, predvsem 

cene ponudnikov. 

 

Bojana Babič Škrlec je podala odgovor glede proračunske postavke in izdaje kataloga.  

 

Niko Miholič je prisotne seznanil z razpravo in s sprejetimi zaključki današnjega sestanka s 

ponudniki, kjer je razprava tekla o skupnem nastopu ponudnikov turističnih storitev, društev, 

pridelovalcev, restavracij ipd.  

 

Mira Rebernik Žižek je prosila v imenu vseh kulturnikov, da se vključi adaptacija Doma kulture 

Ljutomer hitreje, kot je načrtovano v NRP in sicer za leto 2019 se naj planira vsaj 50 tisoč evrov za 

nujna dela, v letu 2010 100 tisoč evrov in v letu 2021 134.500 evrov. Nadalje je prisotne seznanila, 

da leta 2022 praznuje Pihalni orkester Ljutomer 100 letnico delovanja in da so že na občino in 

občinski svet naslovili prošnjo za nabavo novih instrumentov ter predlagala, da se sredstva 

zagotovijo skozi štiri leta, pri tem bo delež prispeval tudi JSKD in sicer, da se v letu 2019 zagotovi 

20 tisoč evrov, v letu 2020 30 tisoč evrov, v letu 2021 30 tisoč evrov in v letu 2022 25 tisoč. V 

zvezi z upravljanjem doma kulture pa je predlagala povišanje sredstev za pokrivanje materialnih 

stroškov, saj žal ob takšnem koriščenju dvorane dosedanja planirana sredstva ne bodo več zadoščala 

in izpostavila 45 let staro peč, ki je zelo potratna. Na ljutomerskem pokopališču pa je predlagala, da 

se zaradi prepiha zastekli zunanji del.  

 

Županja je pojasnila, da bo potrebno določiti prioritete leta 2019, saj ni za pričakovati dodatnih 

prihodkov v času javne razprave in v nadaljevanju podala odgovore glede adaptacije doma kulture 

ter predlagala, da se vzpodbuja komercialne prireditve in odda v najem proti plačilu tudi zunanjim 

uporabnikom.  

 

Mira Rebernik Žižek je pojasnila glede prisotnosti delavca v domu kulture, da je pripravljen 

opravljati proti plačilu tudi nadure. Na 2. redni seji OS Občine Ljutomer pa so člani postavili 

vprašanja glede Sistema C, kateri odgovori imajo posledice tudi za proračun, a do danes odgovori 

še niso bili podani, zato prosijo, da se v novem predlogu proračuna upoštevajo posledice delovanja 

in nerešenih zadev in sicer: koliko je planiranih prihodkov amortizacije, koliko se bo 

subvencioniralo, kako bo s ceno vodo, kako je s sodnimi stroški, kakšne bodo finančne posledice 

tožbe.  

 

Županja je podala dodatna pojasnila glede uporabe dvorane in ključev ter obsega dela delavca v 

domu kulture, glede Sistema C pa v tem trenutku ne more podati odgovorov, saj je potrebno najprej 

potrditi ceno vode in da se je po 2. redni seji občinskega sveta JP Prlekija ponovno poslal poziv, da 

nam posredujejo elaborat.  

 

Maksimiljan Gošnjak je izpostavil 37. člen poslovnika, da predsedujoči praviloma po dveh urah 

neprekinjenega dela odredi petnajst minutni odmor, razprava pa je dolga že skoraj 5 ur.  

 

Županja je podala predlog na glasovanje. Sprejet je bil predlog, da se odredi 10 minutni odmor. Seja 

občinskega sveta se je nadaljevala ob 17.53 uri.  

 

Po odmoru se seji ni več pridružila Mira Rebernik Žižek.  

 

Kaučič Dejan je prosil za obrazložitev proračunske postavke v višini 51.500 evrov za ureditev 

prostora za mlade in če to pomeni selitev Mladinskega centra Prlekija iz Spodnjega Kamenščaka.  
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Odgovor je podala županja.  

 

Sara Karba je predlagala, da se v predlog proračuna vključijo naslednje investicije: ureditev 

odvodnjavanja na območju Ormoške ceste do ljutomerskega pokopališča; rekonstrukcija ceste in 

izgradnja javne razsvetljave v Pristavi; izgradnja krožišča pri OŠ v Stročji vasi; urediti varno pot za 

pešce na območju ozkih ulic kot sta Razlagova ulica in ulica mimo Gostilne Čarli; uvrstitev nove 

proračunske postavke za olepšanje krajev na vpadnicah naše občine, tudi oznaka na tabli AC; dvig 

cene za novorojence v višini 50 evrov; ter ureditev naselij po vaseh, izven mesta.  

 

Dejan Karba je prenesel informacijo direktorja JP Prlekija v zvezi s posredovanjem elaborata za 

vodo. Elaborata ni, ker občine niso mogle urediti in uskladiti ničesar zaradi samovolje Občine 

Ljutomer, županje mag. Olge Karba, kar je podlaga za izdelavo elaborata.  

 

Županja je pojasnila, da je Občina Ljutomer predložila vse potrebne podatke za pripravo elaborata 

vode, o katerem ne bo odločala sama, ampak občinski sveti vključenih občin. Direktor JP Prlekija 

bo moral prevzeti odgovornost, saj bo v nasprotnem primeru prisiljena občinskemu svetu predlagati 

določene ukrepe, da podjetje JP Prlekija nakaže v proračun 900 tisoč evrov, občanom Občine 

Ljutomer vrne 70 tisoč evrov predplačil iz leta 2016/2017 ter predloži študijo glede odprave vodnih 

izgub.  

 

Mag. Tomislav Nemec je povedal, da je potrebno pripraviti uravnotežen proračun in realni NRP ter 

pridobiti čim več nepovratnih sredstev.  

 

Županja je predlagala, da bi najraje bila, da bi člani občinskega sveta pripravili predlog realnega 

NRP in da bi z veseljem zaposlila človeka, ki bi znal zagotoviti in pridobiti vsa ta nepovratna 

sredstva o katerih se vedno razpravlja. Dodatna pojasnila v zvezi s pripravo uravnoteženega 

predloga proračuna, prihodki in odhodki je podala Angelca Lukman.  

 

Slavica Sunčič je podala pisne pripombe k predlogu proračuna za leto 2019 in so priložene k 

zapisniku v arhivu. 

 

Niko Miholič se je navezal na finančna sredstva, ki jih je JP Prlekija dolžno Občini Ljutomer, saj se 

sprašuje, kdo bo nosil posledice in da nam mora kot članom občinskega sveta biti mar delati za 

dobrobit občanom.  

 

Karba Sara je predlagala, da se na eni izmed naslednjih sej občinskega sveta članom sveta obrazloži 

in predstavi vsebina te tožbe kot posamezna točka dnevnega reda. Predlogu se je pridružil tudi 

Dejan Karba, da se članom pojasni zakaj prihaja do tako različnih tolmačenj, na sejo pa se povabi 

tudi direktorja JP Prlekija.  

 

Županja je glede zadrževanja sredstev, (ki jih javno podjetje pobira od občanov kot amortizacijo za 

staro infrastrukturo, in je gospod Kurbos zato, da bi zaostroval potrjevanje cen, predlagal ostalim 

županom na seji sveta ustanoviteljic), predlagala, da bo ostalim županom podala pobudo, da se 

sprejeti sklep sveta ustanoviteljic razveljavi in da čim prej ta sredstva v višini skoraj enega milijona 

evrov, ki se nezakonito zadržujejo, nakažejo Občini Ljutomer, da se bodo lahko namenila za 

investicije, prav tako neprejeta finančna sredstva vplivajo na likvidnost poslovanja občine.  

 

Pobudo je podala na glasovanje. Glasovanje je bilo delno izpeljano in nato preklicano, saj se 

nekateri člani občinskega sveta zaradi pomanjkanja informacij, tudi s strani javnega podjetja, niso 

mogli odločiti, kako bi glasovali in da to še ne pomeni, da se s pobudo ne strinjajo.  
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Mag. Tomislav Nemec je pojasnil, da ima občina vso njegovo podporo ter predlagal, da se župani 

vključenih občin z vsemi deležniki sestanejo in da je edina pravna pot, da občina pridobi tisto, kar 

je njeno in hkrati izpolni obveznosti, ki jih mora izpolniti.  

 

V daljši razpravi o Sistemu C so sodelovali Dejan Karba, mag. Tomislav Nemec, Sara Karba, 

Maksimiljan Gošnjak, Niko Miholič, Franjo Karlovčec in Jože Panič. Odgovore na postavljena 

vprašanja sta podali županja in Angelca Lukman.  

 

Županja je zaključila z besedami, da se ponovno o pobudi ne bo glasovalo, saj ne želi, da ima kdo 

imel občutek, da vrši politični pritisk, je pa na ta problem mogla opozoriti, vendar bo občina v 

nasprotnem primeru primorana najeti premostitveni kredit. Poskušala pa se bo dogovoriti z župani, 

da se sklep čim prej odpravi.   

 

Srečko Žižek je v imenu stranke SDS podal naslednje pripombe k predlogu proračuna: popolna 

neurejenost vasi Ilovci, saj so vse ceste makadamske, pozimi slabo očiščene, nekateri odseki celo 

neprevozni. V nadaljevanju je podal predloge cest, ki bi jih bilo potrebno urediti, za vas Ilovci: JP 

723232, JP723191, JP723192, JP723193, JP723186, JP723182, JP72318, JP723184, JP723234, 

JP723231, JP723181; del ceste v Globoki JP7924194se naj premakne iz proračunskega obdobja 

2022 v leto 2019; aktivnosti za nadaljnjo izgradnjo kanalizacijskega omrežja in hodnika za pešce na 

Spodnjem Kamenščaku.  

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se odredi pet minutni odmor za posvet nekaterih članov 

občinskega sveta.  

 

Seja se je nadaljevala čez petnajst minut in sicer ob 19.56 uri.  

 

Sara Karba je obrazložila svoj glas in sicer, da bo glasovala za sprejem predloga proračuna in da bo 

svetniška skupina podala pripombe k predlogu proračuna za leto 2019 in NRP v času javne 

razprave.  

 

Dejan Karba je obrazložil glas, da bo podprl predlog proračuna z željo, da se bodo podane pripombe 

upoštevale in da se malo spremeni NRP.  

 

Maksimiljan Gošnjak je v imenu LMŠ obrazložil glas, da se predlog proračuna sprejme in se tako 

dokaže, da je sodelovanje možno, pri tem pa se naj pripombe LMŠ tudi upoštevajo.  

 

Srečko Žižek je v imenu občinskih svetnikov SDS obrazložil glas, da bo podprl sprejem predloga 

proračuna, če se bodo pri tem upoštevali podani predlogi.  

 

Jože Klemenčič je v imenu stranke DeSUS in Slavice Sunčič obrazložil, da podpirajo predlog 

proračuna.  

 

Mag. Tomislav Nemec se zaveda, da se vseh predlogov ne bo moglo upoštevati, bodo pa vztrajali 

na vseh predlogih, ki so pametni ter predlagal, da je potrebno nastaviti merljive cilje, da se pripravi 

vzdržen in realen NRP, rok javne razprave pa se naj podaljša na 30 dni.  

 

Županja je pojasnila, da podpreti vse predlogi, ki so že bili in še bodo podani, je neizvedljivo. 

Izoblikovati je potrebno prioritete in zato predlagala, da naj člani občinskega sveta izdelajo svoj 

predlog NRP,  ki se bo potem primerjal in se bo ugotovilo, kje se zadeve stikajo. Vsi predlogi, ki so 

bili danes podani, se podajo v javno razpravo, v strokovno presojo in usklajevanje, strinjala se tudi z 

30 dnevno javno razpravo.  
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Matevž Kavčič je prav tako predlagal 30 dnevno javno razpravo in da se zaveda, da se vseh 

predlogov ni mogoče upoštevati.  

 

Franjo Karlovčec je pojasnil, da bodo v stranki pripravili nabor predlogov in da je potrebno vseeno 

skleniti nek dogovor, ker se zaveda, da se vseh predlogov ne more upoštevati.  

 

Županja je podala predlog sklepa, da se predlog odloka posreduje v 30 dnevno javno razpravo z 

vsemi podanimi današnjimi pripombami na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 19, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 21: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme predlog Odloka o proračunu Občine 

Ljutomer za leto 2019.   

2. Predlog odloka se posreduje v 30 dnevno javno razpravo. 

 

Sejo je ob 20.08 uri zapustila Darinka Budna.  

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE LJUTOMER ZA LETO 

2019 
 

Ana Žnidarič je podala uvodno pojasnilo k predlaganemu načrtu. Nato je županja odprla razpravo.  

 

Matevž Kaučič je spomnil, da je bil pred sprejetjem dnevnega reda podan predlog, da bi se danes 

obravnaval in sprejel načrt v delu, ki je nujen.  

 

Ana je pojasnila zakaj je danes težko izbrati posamezne predloge ter predlagala, da se lahko načrt še 

naknadno v sklopu predloga proračuna obravnava na delovnih telesih.  

 

Maksimiljan Gošnjak je predlagal, da bi predlog načrta moral pred sprejetjem obravnavati vsaj 

Odbor za finance.  

 

Sara Karba je pojasnila, da se na sejah občinskega sveta posamezni predlogi ponovno obravnavajo 

in predstavijo, ko obstaja interes za prodajo oz. nakup, pred tem pa imajo delovna telesa možnost 

obravnave in podaje stališča do predlaganega predloga.   

 

Mag. Tomislav Nemec je predlagal, da se pripravi srednjeročni plan prodaje premoženja občine.  

 

Županja je ponovno pojasnila, da je težko izločiti določene predloge ter predlagala, da se naj 

predlaga sporne točke, ki bi se naj črtale iz načrta.  

 

V razpravi so postavljali še dodatna vprašanja Maksimiljan Gošnjak, Slavica Sunčič, Tomislav 

Nemec, Franjo Karlovčec in Jože Klemenčič. Odgovore sta podali županja in Ana Žnidarič.  

 

Nato je županja podala predlog sklepa iz gradiva na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 22: 

Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Ljutomer za leto 2019, ki vsebuje Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem in Načrt 

ravnanja s premičnim premoženjem. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

IMENOVANJE PREOSTALIH ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

Dejan Karba je podal obrazložitev k posameznih predlogom sklepov o imenovanju preostalih 

članov delovnih teles občinskega sveta.   

 

Ker razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo, je županja na glasovanje podala posamezno predloge 

sklepov.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 23: 

V ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM se imenuje: 

 Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – podpredsednik.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 24: 

V ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE PROSTORA se imenuje:  

 Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – član.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 13, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 25: 

V ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI se imenuje:  

 Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9240 Ljutomer – članica   

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 26: 

V STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO se imenuje:  

 Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer –član. 

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 27: 

V KOMISIJO ZA VLOGE IN PRITOŽBE se imenujejo:  

1. Ciril Magdič, Cezanjevci 4 b, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Marta Mihorič, Globoka 1, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Franjo Karlovčec, Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  
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4. Branko Habjanič, Cuber 13, 9240 Ljutomer – član  

5. Bojan Kozar, Nunska Graba 30, 9240 Ljutomer – član  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 28: 

V KOMISIJI ZA ŠTIPENDIRANJE se namesto podpredsednika Maksimiljana Gošnjaka, Vrazova 

ulica 8, 9240 Ljutomer, imenuje Sara Karba, Soboška cesta 8, 9240 Ljutomer – podpredsednica.  

 Mandatna doba imenovane traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

Prisotnih je bilo 19 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 29: 

V OBČINSKO VOLILNO KOMISIJO OBČINE LJUTOMER se imenuje:  

 Simona Horvat, roj. 1978, Stročja vas 33, 9240 Ljutomer – članica.  

Mandat članice traja do izteka mandata občinske volilne komisije.  

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.50 uri. 

 

 

Zapisala         Olga KARBA,  

Martina Klement                     ŽUPANJA 
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 PREGLED REALIZIRANIH SKLEPOV 2. REDNE IN 1. IZREDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 7: 

V ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM se imenujejo:  

1. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Srečko Žižek Spodnji Kamenščak 9b, 9240 Ljutomer – član  

3. Franjo Karlovčec Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

4. Gregor Žižek, Sp. Kamenščak 9k, 9240 Ljutomer – član  

5. Mira Husjak, Mala Nedelja 17, 9243 Mala Nedelja – članica  

6. Jasmina Klemenčič, Ormoška cesta 45, 9240 Ljutomer – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 8: 

V ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE PROSTORA  se imenujejo:  

1. Jože Klemenčič, Ulica ob progi 7, 9240 Ljutomer – predsednik 

2. Dejan Karba, Radomerščak 3a, 9240 Ljutomer –– podpredsednik  

3. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – član  

4. Darja Perčič, Razlagova ulica 51, 9240 Ljutomer – članica  

5. Franc Rošker, Mota 51a, 9240 Ljutomer – član  

6. Zdenka Horvat Zemljič, Mala Nedelja 1, 9243 Mala Nedelja – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 9: 

V ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI se imenujejo:  

1. Sara Karba, Soboška Cesta 8, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Ciril Magdič, Cezanjevci 4b, 9240 Ljutomer – član  

4. Daniela Kutnjak, Razlagova 47, 9240 Ljutomer – članica  

5. Nada Tomanič,  Radoslavci 14, 9240 Ljutomer – članica  

6. Dušan Kosi, Presika 8, 9240 Ljutomer – član  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 10: 

V ODBOR ZA KMETIJSTVO se imenujejo:  

1. Matevž Kaučič , Gresovščak 6, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Marta Mihorič, Globoka 1, 9240 Ljutomer – članica  

4. Dejan Karba, Radomerščak 3a, 9240 Ljutomer – član  

5. Milan Rebernik Žižek, Postružnikova 10, 9240 Ljutomer – članica  

6. Darko Košar, Stročja vas 40, 9240 Ljutomer – član  

7. Katja Murekar, Cezanjevci 22, 9240 Ljutomer – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 11: 

V ODBOR ZA FINANCE se imenujejo:  

1. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – članica  

4. Franjo Karlovčec, Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

5. Andrej Lah, Volkmerjeva 2, 9240 Ljutomer – član  

6. Tina Vučko, Šalinci 5, 9240 Ljutomer – članica  

7. Darja Horvatič, Vogričevci 12a, 9240 Ljutomer – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 12: 

V STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO se imenujejo:  

1. Ciril Magdič, Cezanjevci 4b, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Tomislav Nemec, Užiška ulica 29, 9240 Ljutomer – član  

4. Marija Gjerkeš Dugonik, Aškerčeva 1, 9240 Ljutomer – članica  

5. Franc Slokan, Vogričevci 24, 9240 Ljutomer – član  

6. Stanislava Perčič, Radomerje 6C, 9240 Ljutomer – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 13: 

KOMISIJA  ZA PRIZNANJA  ima 7 (sedem) članov.  

V Komisijo za priznanja se imenujejo:  

1. Mira Rebernik Žižek, Postružnikova ulica 10, 9240 Ljutomer – predsednica  

2. Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9242 Križevci pri Ljutomeru – podpredsednica  

3. Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer – član  

4. Ludvik Rudolf st., Mala Nedelja, 9243 Mala Nedelja – član  

5. Pečnik Jože, Ptujska cesta 5, 9240 Ljutomer – član  

6. Daniel Geder, Ulica Ludvika Bratuša 10, 9240 Ljutomer – član  

7. Boštjan Pogačnik, Pristava 30b, 9240 Ljutomer – član  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 14: 

V KOMISIJO ZA ŠTIPENDIRANJE se imenujejo:  

1. Jože Klemenčič, Ulica ob progi 7, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – član  

4. Jasmina Heric, Vogričevci 41, 9240 Ljutomer – članica  

5. Frančišek Zorec, Babinci 66, 9240 Ljutomer – član  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 15: 

V NADZORNI ODBOR OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Borut Babič, Podgradje 26b, 9240 Ljutomer – predsednik  
2. Janez Rožmarin, Razlagova ulica 47, 9240 Ljutomer – podpredsednik  

3. Janče Gartner, Šalinci 14, 9240 Ljutomer – član  
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4. Jernej Horvatič, Radoslavci 6a, 9240 Ljutomer – član  

5. Jože Makoter, Cven 59a, 9240 Ljutomer – član  

6. Igor Borko, Babinci 41c, 9240 Ljutomer – član  

7. Brigita Žitek, Razlagova 38, 9240 Ljutomer – članica  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 16: 

V OBČINSKO VOLILNO KOMISIJO OBČINE LJUTOMER se imenujejo:  

1. Oton Nemec,  roj. 1955, stanujoč Kidričeva ulica 66, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Sandra Fekonja,  roj. 1981, stanujoča Stročja vas 105, 9240 Ljutomer – namestnica 

predsednika  

3. Andreja Novak Görkeš,  roj. 1972, stanujoča Cezanjevci 14, 9240 Ljutomer – članica  

4. Vida Kozar, roj. 1953, stanujoča Pristava 25a, 9240 Ljutomer – namestnica članice  

5. Janez Hrašovec,  roj. 1958, stanujoč Moravci v Slovenskih Goricah 101, 9243 Mala Nedelja 

– član  

6. Aleš Belovič,  roj. 1979, stanujoč  Radomerje 9c, 9240 Ljutomer – namestnik člana  

7. Dušan Kosi,  roj. 1957,  stanujoč Presika 8, 9240 Ljutomer – namestnik člana.  
 

Sklep je bil realiziran.  
 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 17: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer razreši obstoječe (dosedanje) predstavnike Občine Ljutomer, 

ki jih je imenoval Občinski svet Občine Ljutomer kot predstavnike ustanovitelja oz. 

predstavnike lokalne skupnosti, v naslednjih javnih zavodih:  

1. Gimnazija Franca Miklošiča Ljutomer, 

2. Dom starejših občanov Ljutomer, 

3. Pomurske lekarne Murska Sobota, 

4. Osnovna šola Mala Nedelja, 

5. Osnovna šola Ivana Cankarja Ljutomer, 

6. Osnovna šola Janka Ribiča Cezanjevci, 

7. Osnovna šola Stročja vas,  

8. Vrtec Ljutomer, 

9. Glasbena šola Slavka Osterca Ljutomer, 

10. Zdravstveni dom Ljutomer in  

11. Splošna knjižnica Ljutomer.  

II. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja izvede javni poziv, v katerem  

določi kriterije, izpelje kandidacijski postopek za nove člane svetov javnih zavodov in 

pripravi predlog imenovanj novih članov do prve naslednje seje občinskega sveta. 

III. Javni poziv se objavi na spletni strani Občine Ljutomer, pisno povabilo za predlaganje 

kandidatov pa se posreduje tudi političnim strankam in neodvisnim listam z mandati v 

občinskem svetu ter članicam in članom občinskega sveta.  

 

Sklep je bil realiziran.  
 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 18: 

Občinski svet Občine Ljutomer soglaša, da se postopek sprejemanja Odloka o pogrebni in 

pokopališki dejavnosti v Občini Ljutomer, začne obravnavati znova.  

 

Sklep je bil realiziran.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 19: 

Občinski svet Občine Ljutomer potrdi Program zbiranja komunalnih odpadkov v Občini Ljutomer 

za leto 2019.  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 20: 

I. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod VITO ŽERDIN, 

stanujoč Kidričeva ulica 49/a,Ljutomer, 

 

za tvorno in uspešno delovanje na področju zborovske glasbe. 

 

Obrazložitev: 

Vito Žerdin je rojen 21. 2. 1988 v Murski Soboti. Po poklicu je profesor glasbe in opravlja poklic 

predmetnega učitelja glasbe. Njegovo delovanje na področju ljubiteljske kulture pa lahko opišemo s 

presežniki: izjemen, nepogrešljiv in zanesljiv sodelavec ter odličen in pravičen vodja. Odlikujejo ga 

izjemne značajske lastnosti: iskrenost, objektivnost, načelnost in potrpežljivost. Več kot desetletje 

svoje strokovno znanje in izkušnje nesebično deli v več pevskih korpusih: kot korepetitor in asistent 

dirigenta Andraža Hauptmana v Komornem zboru Orfej, umetniški vodja Mešanega pevskega zbora 

Cven – Pristava in umetniški vodja Okteta Arion. 

Po opravljeni diplomi na Akademiji za glasbo v Ljubljani svoje znanje in izkušnje tudi poklicno 

uspešno prenaša na mladi rod in s tem pomembno prispeva k motivaciji in vzgoji podmladka 

pevskih skupin v Ljutomeru in okolici. Vito se je kot dolgoletni predsednik Kulturnega društva 

Orfej pri pripravi številnih glasbenih dogodkov dokazal tudi kot odličen organizator. 

Za tvorno in uspešno delovanje na področju zborovske glasbe, se gospodu VITU ŽERDINU 

podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 
 

Predlagatelji:  

Kulturno društvo Orfej 

Kulturno društvo Cven 

Društvo Oktet Arion 

II. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod ALOJZ GEDER,  

Noršinci pri Ljutomeru 39, 

za dolgoletno uspešno delovanje na področju tamburaške glasbe. 

Obrazložitev: 

Gospod Alojz Geder se je rodil 16. maja 1939. Končal je usnjarsko šolo in si pridobil naziv 

usnjarski tehnik. Zadnjih deset let je opravljal poklic šoferja. Sedaj je upokojenec in živi v 

Noršincih pri Ljutomeru.  

Prvič se je s tamburaško glasbo srečal v usnjarski šoli, leta 1955. Pričel je igrati na bisernico in se 

v času ustvarjanja, seznanjati tudi z drugimi tamburaškimi instrumenti. V zrelih letih je veliko 

svojega časa posvetil obnavljanju starejših tamburaških instrumentov. Leta 1993 se je vključil v 

Tamburaško skupino Bisernica pri DU Ljutomer pod vodstvom g. Franka. Sodeloval in pomagal je 

igrati tudi pri različnih, takrat delujočih skupinah. Pri Klubu prleških babic je aktiven v zadnjem 

desetletju, v sekciji Lotmerški tamburaši. S svojim znanjem in smislom za tamburanje, je pritegnil 

v skupino tudi svoje prijatelje. Je nepogrešljiv člen pri prenašanju znanja na mlajše rodove. 
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Za dolgoletno uspešno delovanje na področju tamburaške glasbe, se gospodu ALOJZU 

GEDERU podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 

Predlagatelj: 

Gledališka skupina kulturnega društva Ivan Kaučič Ljutomer 

   

III. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo priznanje za leto 2019 

 

Gospod ANTON FEKONJA,  

stanujoč Železne Dveri 8 a, 

 

za dolgoletno uspešno delovanje na folklornem področju. 

 

Obrazložitev: 

Gospod Anton Fekonja se je rodil 13.6.1948. Končal je izobraževanje za strojnega delovodjo in na 

Tehnostroju v Ljutomeru tudi poklicno opravljal delo delovodje. Sedaj je upokojenec.  

S folklorno dejavnostjo se je pričel ukvarjati 1982 pri folklorni skupini Železne dveri pod vodstvom 

Alojza Grnjaka. Ta skupina je bila prva v občini Ljutomer, ki je tudi spremljala prvo Ljutomersko 

Vinsko kraljico Martino I.. Plesali so tudi na 120 letnici 1. slov. tabora v Ljutomeru. Pozneje je 

plesal pri več skupinah, ki so delovale na področju Prlekije, v občini Ljutomer. Pri klubu prleških 

babic je aktiven 19 let pri Folklorni skupini Veseli Prleki. Svoje znanje uspešno prenaša na mlajše 

rodove in s tem skrbi, da naša kulturna dediščina ne odide v pozabo. 

Za dolgoletno uspešno delovanje na folklornem področju, se gospodu ANTONU FEKONJI 

podeli Miklošičevo priznanje za leto 2019. 
 

Predlagatelj: 

Klub prleških babic 

IV. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme Miklošičevo nagrado za leto 2019 

 

gospod JANKO ŠKRAJNAR,  

stanujoč Užiška ulica 1, Ljutomer, 

 

za več kot 50 letno uspešno delovanje na glasbenem področju. 

Višina nagrade znaša eno povprečno plačo Republike Slovenije za preteklo leto. 

 

Obrazložitev: 

Gospod Janko Škrajnar, rojen 9.12.1941 v Ljubljani, se je z družino preselil v Ljutomer po 2. sv. 

vojni. Že v mladosti je pokazal nadarjenost do glasbe in se v Glasbeni šoli učil harmoniko, saksofon 

in klarinet. Končal je srednjo glasbeno šolo v Ljubljani in leta 1963 maturiral. Izredno je študiral in 

si pridobil naziv predmetni učitelj za glasbeni pouk.  

Leta 1955 je postal član Pihalnega orkestra KD Ivan Kaučič Ljutomer, ki ga je takrat vodil Avgust 

Loparnik. G. Škrajnar je bil eden od pomembnih mladih članov orkestra. Večkrat je nastopal tudi 

kot solist in v tem času je orkester dosegal visoke uvrstitve na revijah in tekmovanjih. Gospod Jani 

Škrajnar pa se je kalil v perspektivnega mladega glasbenika in dirigenta. Tako je leta 1973 postal 

dirigent pihalnega orkestra KD Ivan Kaučič Ljutomer in veliko prispeval k ohranitvi visoke 

kvalitete, ki so jo člani dokazovali tudi na obletnicah delovanja. Orkester je v tem času bil tudi 

pobudnik in organizator taborov pihalnih orkestrov Slovenije. Za požrtvovalno delo in številne 

nastope je pihalni orkester v tem času prejel številna javna priznanja Občine in ZKO Ljutomer ter 

ZKO Slovenije. V orkestru je bil član do leta 2010.  
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G. Škrajnar je tudi sodeloval pri snemanju filma Mayerling III. Leta 1979. Bil je dirigent Cesarsko-

kraljeve godbe v originalnih uniformah. Ko se je upokojil, se je takoj vključil v Prleško godbo DU 

Ljutomer, ki jo vodi od leta 2006 in skrbi za godbeni arhiv. Prleška godba je pod njegovim 

vodstvom zelo pridobila na kvaliteti. Redno se udeležujejo srečanj veteranskih godb Slovenije in 

tako dobro promovirajo Prlekijo in našo občino. G. Janko Škrajnar je prejemnik številnih priznanj: 

pohvale in priznanja DU Pomurja in Ljutomer, je dobitnik zlate medalje Bojana Adamiča ter 

nosilec bronaste, srebrne in zlate jubilejne Gallusove značke. 

Za več kot 50 letno uspešno delovanje na glasbenem področju, se gospodu JANKU 

ŠKRAJNARJU podeli Miklošičeva nagrada za leto 2019. 

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 21: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Ljutomer za 

leto 2019.   

2. Predlog odloka se posreduje v 30 dnevno javno razpravo. 

 

Sklep je bil realiziran.  
 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 22: 

Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Ljutomer za leto 2019, ki vsebuje Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem in Načrt ravnanja s 

premičnim premoženjem. 
 

Sklep je bil realiziran.  
 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 23: 

V ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN TURIZEM se imenuje: 

 Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer – podpredsednik.  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 24: 

V ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA IN UREJANJE PROSTORA se imenuje:  

 Dejan Kaučič, Branoslavci 24, 9240 Ljutomer – član.   

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 25: 

V ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI se imenuje:  

 Slavica Sunčič, Krištanci 10b, 9240 Ljutomer – članica   

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 26: 

V STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO se imenuje:  

 Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer –član. 

 

Sklep je bil realiziran.  
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 27: 

V KOMISIJO ZA VLOGE IN PRITOŽBE se imenujejo:  

1. Ciril Magdič, Cezanjevci 4 b, 9240 Ljutomer – predsednik  

2. Marta Mihorič, Globoka 1, 9240 Ljutomer – podpredsednica  

3. Franjo Karlovčec, Ulica Jana Baukarta 19, 9240 Ljutomer – član  

4. Branko Habjanič, Cuber 13, 9240 Ljutomer – član  

5. Bojan Kozar, Nunska Graba 30, 9240 Ljutomer – član  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 28: 

V KOMISIJI ZA ŠTIPENDIRANJE se namesto podpredsednika Maksimiljana Gošnjaka, Vrazova 

ulica 8, 9240 Ljutomer, imenuje Sara Karba, Soboška cesta 8, 9240 Ljutomer – podpredsednica. 

Mandatna doba imenovane traja do poteka mandatne dobe članov sveta.  

 

Sklep je bil realiziran.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 29: 

V OBČINSKO VOLILNO KOMISIJO OBČINE LJUTOMER se imenuje:  

 Simona Horvat, roj. 1978, Stročja vas 33, 9240 Ljutomer – članica.  

Mandat članice traja do izteka mandata občinske volilne komisije.  

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi.  

 

Sklep je bil realiziran.  
 

 

 

 

 

 


